
Protokoll från ordinarie årsstämma 2024-04-13
Gu ldsmedsmora-Lökä ngens sa mfä llighetsfören ing

1. Mötet öppnades av Gunnar Öhlund då styrelsens ordförande Per Nilsson Jobs hade
förhinder att närvara.

2. Stämman beslöt att godkänna den föreslagna dagordningen. Se bilaga 1.

3. Stämman konstaterade att mötet hade utlyst i laga ordning.

4. Gunnar Öhlund utsägs till ordförande vid stämman.

5. Asa Öhlund utsägs till att föra protokollet vid stämman.

6. Ingela Nilsson och Björn Svensson utsägs till att justera stämmoprotokollet.

7. Upprättande av röstlängd: 10 röster varav 3 via fullmakt. Se bilagorna 2, 3, 4 och 5.

8. Protokoll frän föregående årsstämma godkändes.

9. Årsberättelse
Gunnar Öhlund berättade att fyra styrelsemöten har hållits via Teams under 2023. Dessutom
har flertalet arbetsmöten via telefon hållits mellan ordförande och kassör. Per Nilsson Jobs
har under året genomfört trädbeskärning efter krav från Trafikverket.

1 O. Redovisning av resultat och balansrapport
Gunnar Öhlund informerade om föreningens kostnader, intäkter och likviditet. Kostnaderna
för är 2023 har ökat dels på grund av stort antal snöplogningar, men även med anledning av
allmänna kostnadsökningar. Aret slutade med en förlust om 37 005 kronor. Inga åtgärder
utöver löpande drift har gjorts under året.

Kostnader

Sommarunderhåll 27 026 kr

Vinterunderhåll 105 397 kr

vagtörbattrmgar 0kr

Omkostnader 3 290 kr

Övrigt 2 514 kr

Summa kostnader 138 227 kr

Intäkter l
Trafikverket 69 482kr i
Vägavgifter 31 740 kr ]
Summa intäkter 101 222 kr 1
Årets vinst/förlust -37005kr

Föreningens ingående kassa 1 januari 2023 var 193 490 kronor och minskade med årets
förlust till utgående saldo den 31 december 2023 på 156 485 kronor. Inga obetalda
vägavgifter.

11. Revisorernas berättelse.
Björn Svensson redogjorde för revisorernas arbete där de har granskat årets bokföring och
årsredovisning. Vidare föreslog Björn Svensson att årsmötet ska bevilja styrelsen
ansvarsfrihet. Anders Hurtig har via mejl meddelat att även han föreslår att årsmötet ska
bevilja styrelsen ansvarsfrihet. Revisionsberättelser i bilagor 6 och 7.

1



12. Stämman beslöt ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.

13. Det hade inkommit en (1) motion att behandla på årsstämman. Den avsåg förslag till hur
grusning skulle kunna ske mer effektiv genom att entreprenören smalnar av flaket så att gruset
inte läggs ut för nära vägrenen. Styrelsen fick till uppdrag att ha en tydligare kravspecifikation
vid beställning av grusning så att detta beaktas.

14. Information från styrelsen

a) Underhållsplan vägförbättringar
Gunnar Öhlund redogjorde för olika behov av åtgärder.

► Dikning
► Bortbilning av berg
► Skyltning enskild väg, samt varning för kurva
► Reflexstolpar

Styrelsen anser att åtgärder för att få upp grus från dikena är nödvändig, framförallt på vissa
vägsträckor där dikena i princip försvunnit eftersom ingen åtgärd för att återställa diken har
gjorts på många år. Däremot avser styrelsen att avvakta med de andra punkterna.

På stämman diskuterades behovet av dikning och kostnaden för detta. Styrelsen fick i
uppdrag att utvärdera val av lämplig åtgärd för att återställa diken där det är nödvändigt.
Finansieringen av denna åtgärd diskuterades under punkt 15.

b) Uppföljning om moms för samfälligheter
Vid föregående årsstämma berättade Gunnar Öhlund om en eventuellt förestående
förändring där samfällighetsföreningar ska momsregistreras när omsättningen överstiger
80 000 kronor. Nu har prövning av ärendet skett hos Högsta Förvaltningsdomstolen där
beslut fattats att detta krav på momsregistrering inte ska genomföras. Sammanfattningsvis
innebär det inga förändringar för vår förening.

c) Hur fungerar vägbidraget
Gunnar Öhlund redogjorde för hur det årliga bidraget från Trafikverket fastställs. Detta
baseras på Trafikverkets årliga bedömning av den genomsnittliga kostnaden per kilometer
för vägunderhåll för vägföreningar inom ett geografiskt likvärdigt område. Detta gör att
vägbidraget varierar beroende på förhållanden såsom väder och allmänna kostnadsläget.
Vägbidraget har inget beroende till utdebiterat belopp till samfällighetens medlemmar.

15. Utdebitering kommande år
Utdebitering föregående år var förhållandevis låg för att succesivt minska kassan till att vara
cirka 100 000 kronor. Inför 2024 ser styrelsen ett behov att återgå till en högre utdebitering,
dels för att möta det ökade kostnadsläget men även för att klara kostnaden för att utföra
dikning. Styrelsens förslag är att höja utdebiteringen till 130 000 kronor. Stämman ansåg att
föreslagen höjning är för stor. Kassans storlek, kostnad för dikning samt utdebitering
diskuterades. I egenskap av kassör framförde Gunnar Öhlund att han är bekymrad över
föreningens möjlighet att finansiera dikning även vid en höjning av utdebiteringen till 130 000
kronor.
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Björn Svensson framför att kassan inte får vara för stor medan kassören framför att kassan
behövs dels för oförutsedda utgifter men även för att hålla en jämn likviditet så att räkningar
kan betalas.

Slutligen enades stämman om att utdebitering för 2024 fastställs till 100 000 kronor, men det
noteras att styrelsen har möjlighet till att genomföra en extra utdebitering under året om
behov uppstår.

16. Ersättning styrelse
Stämman godkände oförändrad ersättning om total 6 000 kronor. Styrelsen har själv att
besluta om fördelning av beloppet.

17. Val av styrelse
Mandatperioden löper ut för två ledamöter, Gunnar Öhlund som kassör och Andreas
Pettersson som ordinarie ledamot. Stämmande beslöt omval av Gunnar Öhlund som kassör
och Andreas Pettersson som ordinarie ledamot. Vidare beslöt stämman att välja Ingela
Nilsson som ny ordinarie ledamot.
Därmed har styrelsen återgått till fem ledamöter vilket var ett uttalat önskemål från
föregående stämma.
Ordförande
Per Nilsson Jobs oförändrat till och med årsstämman 2025

Ordinarie styrelsemedlemmar
Björn Nilsson oförändrat till och med årsstämman 2025
Gunnar Öhlund omval till och med årsstämman 2026, som kassör
Andreas Pettersson omval till och med årsstämman 2026
Ingela Nilsson nyval till och med årsstämman 2025

18. Val av styrelsesuppleant
Stämman beslutade att välja föreslagna Anna Gyllander till suppleant.

Anna Gyllander nyval till och med årsstämman 2026

19. Val av revisorer och suppleanter
Mandatperioden löper ut för Andreas Hurtig som revisor samt Marcus Palm som suppleant.
Stämman beslutade omval av dessa.

Björn Svensson oförändrat till och med årsstämman 2025
Anders Hurtig omval till och med årsstämman 2026
Marcus Palm, suppleant omval till och med årsstämman 2026

20. Hemsida
Anne Paduch stöttar styrelsen när de har behov att lägga ut ny eller uppdaterad information
på hemsidan.

21 . Övriga frågor
Inga övriga frågor noterades.
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22. Gunnar Öhlund tackade de närvarande och förklarade stämman avslutad.

Vid protokollet

~~.():V -
Asa Öhlund

Justeras

~1«'~ A~~
Ingela Nilsson

Bilagor
1: Dagordning
2: Röstlängd
3: Fullmakt från Monica Magnusson Falk
4: Fullmakt från Marcus Palm
5: Fullmakt från Per Nilsson Jobs
6: Revisionsberättelse, Svensson
7: Revisionsberättelse, Hurtig

4


